
   

 

EMLÉKEZTETŐ 

Az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2018. november 22-én tartott üléséről 

 

Jelen voltak: Barabás Zoltán, Beluzsár Ádám, Egyed Gábor, Gődér Nikoletta, Kántor Tamás, 

Kovács Klementina, Lőrincz László, Nagy Benjámin, Oroszki Norbert Mihály, R. Nagy Tibor 

Endre, Suhajda Richárd, Szili Ákos, Török Lili, Varga Ferenc 

Kimentését kérte: Gál Bernadett, Katona Rebeka, Pekár Zoltán 

Késett: - 

Vendég: Lestyan Bence 

 

R. Nagy Tibor Endre kérte, hogy az EHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-

e aktív hallgatói jogviszonnyal a BME megfelelő Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME megfelelő Karán. 

R. Nagy Tibor Endre előterjesztette az EHK ülés napirendi pontjait, mellyel az EHK 14-0-0 

arányban egyetértett 

 

1. Beszámolók, előterjesztések: 

1.1. R. Nagy Tibor Endre előterjesztette az előző EHK ülés emlékeztetőjét, melyet az EHK 

egyhangúlag, 14-0-0 arányban elfogadott. 

1.2. R. Nagy Tibor Endre köszöntötte Lestyan Bencét, a Természettudományi Kar Hallgatói 

Képviselet elnökét. 

1.3. Lőrincz László ismertette előterjesztését, miszerint a Műegyetemi Hallgatókért 

Alapítvány közreműködésével a Kari Hallgatói Képviseletek számára nyújtott működési 

támogatás kiosztása egy későbbi időpontban történjen. Az előterjesztést az EHK 7-5-2 

arányban elutasította. 

1.4. Barabás Zoltán ismertette előterjesztését, miszerint az Egyetemünk rendszere tantárgy 

teljesítése során elért eredmények a Kari Hallgatói Képviseletek számára nyújtott 



   

 

működési támogatás kiosztása során kerüljön beszámításra. Az előterjesztést az EHK 10-

3-1 arányban támogatta. 

1.5. R. Nagy Tibor Endre ismertette az Egyetemünk rendszere tantárgy eredményein 

alapuló, a Műegyetemi Hallgatókért Alapítvány közreműködésével a Kari Hallgatói 

Képviseletek számára nyújtott működési támogatás felosztási elvéről szóló előterjesztést, 

melyet az EHK 8-5-1 arányban támogatott. 

-Lestyan Bence távozott- 

1.6. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a HÖOK Választmányának 2018.11.17-én tartott 

üléséről, ahol többek között szó volt a képzési normatíva emeléséről, illetve az Állami 

Számvevőszék jelentésével kapcsolatos fejleményekről. 

1.7. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a Budapesti Corvinus Egyetem strukturális, a BCE 

HÖK-öt érintő változásairól.  

1.8. R. Nagy Tibor Endre beszámolt a 2018.11.19-i Vezetői Értekezletről, ahol többek 

között szó volt a Figyelő újság által készített magyarországi egyetemek rangsoráról, a 

2019-es költségvetés tervezésének megindításáról, a 2019/2020-as tanév időbeosztásának 

tervezetéről, valamint az Educatio Kiállításról. 

1.9. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy Barabás Zoltánnal közösen egyeztettek Nagy 

Gáborral (HSZI) a HÖK ellenőrzési nyomvonalakkal kapcsolatban.  

1.10. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy egyeztetett Gulyás Tiborral (HÖOK) a HÖOK 

Vezetőképzővel kapcsolatban. 

1.11. R. Nagy Tibor Endre elmondta, hogy egyeztetett Mészáros Virággal (hallgatói 

szolgáltatásokért felelős kancellár-helyettes) az egyetemi területfoglalásokkal 

kapcsolatban. 

1.12. R. Nagy Tibor Endre beszámolt arról, hogy Kun Levente Alex (MVK projektfelelős) 

egyeztetett Jakab Lászlóval (VIK dékán) a Versenycsapat Fejlesztői Központtal 

kapcsolatban. 

1.13. Suhajda Richárd ismertette előterjesztését a Hallgatói Külügyi Testület menedzseri 

pályázatának kiírásáról, melyet az EHK egyhangúlag, 14-0-0 arányban támogatott. 

1.14. Lőrincz László ismertette előterjesztését a HÖK ASZ 3. sz. mellékletének módosításáról, 

melyet az EHK egyhangúlag, 14-0-0 arányban támogatott. 



   

 

1.15. Lőrincz László ismertette előterjesztését a HÖK ASZ 9. sz. mellékletének módosításáról, 

melyet az EHK egyhangúlag, 14-0-0 arányban támogatott.  

1.16. Lőrincz László ismertette módosító javaslatát a Liska Tibor Szakkollégium Működési 

pályázatában történő átcsoportosítással kapcsolatban, melyet az EHK 13-1-0 arányban 

támogatott. 

1.17. Barabás Zoltán és Suhajda Richárd beszámoltak alelnöki tevékenységeikről. Barabás 

Zoltán elmondta, hogy a következő Stratégiai Bizottsági ülés egyik témája a Hallgatói 

Normatíva Osztási Rend módosítása lesz. Beszámolt arról, hogy egyeztetett Varga 

Ferenccel és Gődér Nikolettával a BME Hallgatók Fegyelmi, Kártérítési és Jogorvoslati 

Szabályzatáról. Beszámolt a kari lapokkal kapcsolatos, a Nemzeti Média- és Hírközlési 

Hatóság részére történő adatszolgáltatás fejleményéről. Beszámolt a gödi táborban történt 

károkról. Suhajda Richárd elmondta, hogy véglegesítették a Műhely különszámot. 

Elmondta, hogy egyeztetett Huba Bencével (műszaki kancellár-helyettes) és Mészáros 

Virággal (hallgatói szolgáltatásokért felelős kancellár-helyettes) az egyetemi területek 

használatáról. Beszámolt az informatikai eszközök beszerzésével kapcsolatos 

aktualitásokról. Elmondta, hogy egyeztetett Számel Dorottyával (HKT) a HKT 

menedzseri pályázat kiírásával kapcsolatban.  

1.18. Beluzsár Ádám beszámolt az oktatás területen történtekről. Elmondta, hogy az elmúlt 

időszakban a TDK ösztöndíj pályázatokkal foglalkozott. Beszámolt arról, hogy a ZH 

naptárhoz hozzáférést készített a KHK-k oktatási referenseinek. Elmondta, hogy Tóth 

Ákossal (GHK) egyeztetett a tárgygráffal kapcsolatban. Beszámolt a legutóbbi Oktatási 

Dékánhelyettesi Értekezletről, ahol szó volt többek között a kreditelismerés szabályainak 

változásáról, a 2019/2020-as tanév időbeosztásáról, valamint az önköltség 

visszafizetésének szabályáról. Elmondta, hogy új Neptun verzió várható.  

1.19. Gődér Nikoletta beszámolt a kollégium területen történtekről. Elmondta, hogy 

egyeztetett Csiki Tiborral (KI) a Kollégiumi Bentlakási Megállapodásokról. Beszámolt a 

legutóbbi fegyelmi tárgyalásról. Elmondta, hogy egyeztetett a kollégiumi 

adatellenőrzéssel kapcsolatban. Beszámolt arról, hogy egyeztetett Gazder Bencével 

(VIK) a KEFIR fejlesztéséről. 

1.20. Török Lili beszámolt a szociális területen történtekről. Elmondta, hogy Esélyegyenlőségi 

Bizottság ülésén vett részt, ahol a honlap fejlesztéséről volt szó. Beszámolt arról, hogy 



   

 

Hallgatói Jogorvoslati Bizottság ülésen vett részt. Elmondta, hogy az Egységes Szociális 

Rendszer fejlesztése rendben halad. Beszámolt arról, hogy az utóbbi időben Rendkívüli 

szociális ösztöndíj pályázatokat bírált. 

1.21. Szili Ákos beszámolt a gazdasági területen történtekről. Elmondta, hogy egyeztetett 

Nagy Gáborral (HSZI) a HÖK beszerzéseivel kapcsolatban, beszámolt az ezzel 

kapcsolatos aktualitásokról. Beszámolt a 2018.11.21-i Belső Gazdasági Bizottság 

üléséről. 

1.22. Varga Ferenc beszámolt a pályázat területen történtekről. Megköszönte a képviselőknek 

az Egyetemi BME, valamint a Sportösztöndíj pályázatok elbírálásában nyújtott 

segítséget. Elmondta, hogy az pályázatok eredményeivel kapcsolatban egyeztetett 

Ferenczi Bernadettel (HSZI). Beszámolt arról, hogy egyeztetett Hellner Szelinával 

(Testnevelési Központ) a Sportösztöndíj pályázatokról. Elmondta, hogy egyeztetett 

Palojtay Tamással (MŰSAJT) a Videotorium projekt folytatásához szükséges eszközök 

beszerzéséről.  

1.23. Kovács Klementina beszámolt a sport és rendezvény területen történtekről. Elmondta, 

hogy egyeztetett a Nyílt Nappal kapcsolatban. Beszámolt arról, hogy egyeztetett Fábián 

Gáborral (SSZLI) a Sporteszköz pályázatról. Elmondta, hogy egyeztetett Schaf Alexa 

Lilivel (EHK Alumni).  

1.24. Lőrincz László beszámolt az egyetemi öntevékeny körök, szakkollégiumok és 

versenycsapatok területen történtekről. Beszámolt a beszerzésekkel, valamint a 

teremfoglalásokkal kapcsolatos aktualitásokról. 

 

2. Határozatok: 

Határozat jele Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős igen nem tartózkodás 

EHK-176-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja, a 

XXII/2018-2019. jelű 

EHK ülés napirendjét. 

14 0 0 
R. Nagy Tibor 

Endre 

EHK-177-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja, a 

XXI/2018-2019. jelű EHK 

ülés emlékeztetőjét. 

14 0 0 
R. Nagy Tibor 

Endre 



   

 

EHK-178-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja a 

Hallgatói Külügyi Testület 

menedzseri pályázatának 

kiírását. 

14 0 0 
Suhajda 

Richárd 

EHK-179-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja a HÖK 

ASZ 3. sz. mellékletének 

módosítását. 

14 0 0 Lőrincz László 

EHK-180-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja a HÖK 

ASZ 9. sz. mellékletének 

módosítását. 

14 0 0 Lőrincz László 

EHK-181-XXII/2018-2019. 

(XI.22.) 

Az EHK elfogadja a 

módosító javaslatot a 

Liska Tibor Szakkollégium 

átcsoportosításával 

kapcsolatban. 

13 1 0 Lőrincz László 

 

 

Következő EHK ülés: 2018. november 30. 

Budapest, 2018. november 22. 

 

 

 

Szili Ákos R. Nagy Tibor Endre 

emlékeztetővezető elnök 

 


